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Please complete in both English and Chinese 请用中英文填写
School Name 学校名称: ​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​​
犀浦外国语学校    Xipu Foreign  Language  School 
School Type 学校类别:  
( Primary 小学
( Secondary 中学

( Prep-Year 12 学前班--高三


√( Other 其他    1----8 年级       Year  1—  8 
Enrolment 人数:
Number of students 学生人数_______883_____Number of teachers 教师人数____50______
School Address 学校地址:_____郫县犀浦兴业北街111号______ Xipu Xingye Street _No. 111 Pixian  County 
City 城市:
______成    都_____ Chengdu____________   State/Province 省份: ___四   川__  _Sichuan__
Telephone No 电话:
_________028-69080677_____________
Fax No 传真

________________________________
School website 学校网址: 
______________http://www.xpwgy.com/________________________________________________
Name of Principal 校长姓名: 
______________杨   亮_____________Yang   Lliang___________________________
Name of Contact Person 联系人姓名_____________邓何艳________Deng  Heyan_______________________________________
Email contact 联系人电子邮件:__________________1144561781@qq.com_____________________________________
1. Please provide a brief explanation outlining why you wish to establish a sister school relationship with a school in Victoria: 
请简单阐述希望与维多利亚州学校缔结姐妹学校的原因:
1. 对学生，开阔视野，交流文化，为学生提供一个交流机会并得到更好的文化理解；
2. 对教师，了解对方的教育教学，促进教学改革和英语教师专业发展；

3. 对学校，交流管理经验，促进学校多元化发展。
1.  For the students, to broaden our horizons, cultural exchanges, to provide a communication opportunity for students to get a better understanding of the culture and;
2.  For the teachers, understand each other’s education,,to promote the reform of teaching and the professional development of teachers of English  ;
3.  For the school, the exchange of management experience, promote the school to diversified development.
2. What does your school hope to achieve from a sister school relationship? 
贵校希望从姐妹学校的关系中获得什么?
1.本校学生感受异国教育、社会生活、文化礼仪、学习英语；
2.先进的教育方式，英语教学方面的支持。

1, The students experience the exotic education、social life,  learning English and cultural etiquette;
2, Advanced education, the teaching of English support.
3. What activities does your school propose to undertake to implement the program? 
为实施此项目，学校会组织怎样的活动？
1. 组织教师和学生互相参观对方学校，体验对方的学校生活，做受不同的体育课、语文课、数学课、音乐课等。
2. 参观文化古迹，如可带对方学生到成都参观历史古迹（青羊宫、武候伺、都江堰……）；
3. 两校可以选择教师和学生和姐妹学校一起参加汉语或英语学习。
1．Organization of teachers and students to visit each other's school, experience each other's school life, as the different physical education, Chinese, math, music etc..
2 .See cultural relics, such as with the other students to visit historical sites in Chengdu (Qingyang Temple, Wu queueing, Dujiangyan...) ;
3. They can choose teachers and students and the sisters school together in learning English or Chinese.
4. What financial and other resources is the school prepared to commit to this program? 
针对此次项目，校方有何财政及其它相关资源的投入？
__为此项目提供恰当的经费支持。      
Provide adequate funding support for this project.
5. How do you anticipate the program will be sustained by the school? 
贵校打算如何将此项目长期继续下去？ 
1.及时告知对方本校的重大活动以及通过电邮交换作品；
2.每年进行学生和教师的交换。
1. Inform the other major activities of the school timely and exchange works via email;
2. The annual exchange of students and teachers.
6. How does your school intend to evaluate the effectiveness and benefits of the program to the school? 

贵校打算如何评价此项目的有效性以及对贵校带来的裨益？
______此项目是学校教育国际化的重点项目，对学生的视野开阔有很大作用。___________________

This project is a key project in education internationalization for the school, It will have a great effect on our students, and help them improve English, open the international vision, learn the skills to communicate with people from different cultural backgrounds.
For more information and to fax or email your completed form, please contact:

Sister School Coordinator

International Education Division

T: +61 3 9637 3947

F: +61 3 9637 2184

E: international@edumail.vic.gov.au
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